
 
 
 
 

□ Artikel 33 vraag 

 

 

 

 

Door 

Kopie aan 

Volgnummer 

Zaaknummer 

 

L. van Voorst, Hart voor 

Schijndel 

Raad (via griffie) 

Door griffie aan te geven 

Door griffie aan te geven 

 

Portefeuillehouder M. Roozendaal 

Datum     Datum antwoord Bijlage(n)  

    

Onderwerp: Subsidie gitaarvereniging Ancora 

 

Geachte College, 

 

De subsidie aan gitaarvereniging Ancora wordt in 2019 gehalveerd en is vanaf 2020 van de baan. 

Het College kiest er voor alleen Phoenix Cultuur voor gitaarlessen te subsidiëren.  

 

‘Hart voor Schijndel’ is van mening dat het verenigingsleven het cement van lokale samenlevingen 

vormt en dat, als zo’n vereniging eventueel zou concurreren met een professionele organisatie, de 

gemeente als vanzelfsprekend steun zou moeten verlenen aan de vereniging. Want die 

vereniging staat voor burgerschap en sociale cohesie. In het geval van Ancora komt daar nog 

eens bij dat die vereniging zich vooral heeft bewezen bij het onderwijzen van kinderen met een 

beperking – ook al een reden voor steun. 

 

Onze vragen: 

1. Deelt u onze gedachtegang? 

Zo ja, waar leidt dit toe? 

Zo nee, wat is uw gedachtegang? 

 

2. Bent u bereid het afbouwen van de subsidie aan Ancora te heroverwegen? 

Zo ja, wilt u ons informeren over die uitkomst van die heroverweging? 

Zo nee, waarom niet? 

 

 

Hoogachtend, 

 

Hart voor Schijndel 

 
Laurens van Voorst 


